
Vragen AZC – Artikel 38 

Onlangs hebben wij als ELAN een inloopavond georganiseerd in Maarheeze, waar door inwoners van 

Maarheeze een aantal zaken aan de orde werden gesteld betreffende het AZC. De inwoners gaven 

met name bezorgd te zijn over de veiligheid en het veiligheidsgevoel in hun dorp. (onveiligheid op 

straat en in de winkels, door o.a. samenscholingen, diefstal en vrouwonvriendelijk gedrag)    

Hierom stellen we de volgende vragen. 

-Wat voor maatregelen worden er nu concreet genomen om de veiligheid en het veiligheidsgevoel te 

verbeteren?  

-Zijn de maatregelen, die genomen worden ook structureel? 

-Wie betaalt deze maatregelen? 

-Waartoe heeft de inzet van de Ketenmarinier nu concreet toe geleid? 

-Is er ook al eens overwogen om effectief een samenscholingsverbod in te stellen in het centrum van 

Maarheeze? 

-Waarom wordt er geen winkel geopend op het AZC, zodat de bewoners van het AZC niet onze 

dorpen hoeven te bezoeken?  

-Kunnen nu door het openen van ASO-AZC in Hoogeveen, direct ook eventuele raddraaiers, daar naar 

toe over worden geplaatst?   

-Daarnaast zijn er nu een fors aantal veilige landers (o.a. Moldaviers) aanwezig in Budel, welke veel 

overlast veroorzaken. Daarom de vraag of het de bedoeling blijft dat er in Budel structureel Veilige 

Landers worden opgevangen? 

Daarnaast kregen we vragen m.b.t. de AZC- kinderen die de school in Maarheeze bezoeken . 

-Hoeveel AZC kinderen mogen er maximaal de school bezoeken? Hoeveel klassen kunnen er 

maximaal worden gehuisvest? Kan dit nog worden uitgebreidt? 

-Wat wordt er gedaan om er zorg voor te dragen dat het veiligheidsgevoel bij alle kinderen  ook kan 

worden gegarandeerd? (kinderen durven niet alleen naar het toilet, er vinden veel  meer ruzies 

plaats, veiligheidsgevoel in de gangen en op de speelplaats)   

-Eerst vond de opvang van de kinderen, tussen de middag plaats in een klas, nu moet dit voortaan op 

de gang.  Waarom moeten de kinderen voortaan op de gang overblijven? 

-Daarnaast was afgesproken met de ouders, dat er een evaluatie  zou plaatsvinden (in juni?) over de 

vestiging van de AZC-school.  Waarom heeft deze nog niet plaatsgevonden? 

 -Waarom wordt er geen structurele school op het AZC in Budel geopend, zoals het ook vroeger was 

geregeld? Vooral omdat het AZC er nu ook langdurig zal blijven? 

 



Daarnaast  gaan er verhalen de ronde m.b.t. de veelvuldige politie inzet op het AZC in Budel. 

Graag zouden wij, daarom concreet vernemen hoeveel de politie inzet in Cranendonck voor de 

Asielzoekers in 2018 en 2019 is geweest ( incidenten en ureninzet)?  


